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PROTOKOLL 
 
Ärende:  Styrelsemöte SNBK 
 
Tid:  2015-03-23  Kl.18.30 
 
Plats:  Hemma hos Milan 
 
Närvarande: Milan Kolar  Per Inge Södergren 
  Claes Backlund Conny Ström 

Mårten Andersson  Maria Persson 
Yngve Carlsson Stefan Norberg 
 
 

 §1        Öppnande av mötet.            
Mötet öppnades av ordförande Milan Kolar. 

 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
              Protokollet lades till handlingarna. 
 
§3        Genomgång av det ekonomiska läget. 

Nuvarande status framgår av bilagorna Resultat- och Balansrapport. 
Vi har  i dagsläget fordringar på 9400 kr avseende varvsplatsavgifter och C-
medlemskap. 
Conny och Yngve ska gå igenom alla hyresgäster så att ingen är bortglömd. 
 

§4        Varvsfrågor 
- Stugan är snart färdig. Det som återstår i dagsläget är vatten- och 

avloppsanslutningar, montering av fläkt och diskmaskin. Kjell-Åke Å har erbjudit 
sig att ordna lysrörsarmaturer utan kostnad. Väggarmaturer för ”mysbelysning” 
måste köpas in. Stolar och bord finns just nu till salu på Blocket för 130 resp. 150 
kr/st. Claes ombeds att lägga ett bud på 50 stolar och 12 bord. En modern TV 
fyller sin funktion om kassan tillåter. Låskolven in till klubbstugan byts av Conny 
till samma nyckel som toalettdörren. 
En fest på Valborg skulle kunna inviga den nyrenoverade stugan. 

- Luftvärmepump har vi ett förslag på att köpa in. SCANVARM12 (12500 kr 
monterat och klart) och Kylma KWI120C (10000 kr också monterat och klart) står 
som alternativ. Vi tar beslut när en jämförelse mellan alternativen är gjord. 

- Vaktlistan  tas in 30 mars.Claes skriver därefter upp de medlemmar som inte 
själva har gjort det. 

- Arbetsgrupper: Leif Söderqvist har tagit på sig att ansvara för  toatömnings-
anläggningen. Även farledsgruppen med Olle Kappinen i spetsen, är engagerade. 
Arbetsdagarna i vår (26 april resp. 23 maj) kommer att ägnas åt röjning av sly, 
samt farledsarbete. Traktor- och traversutbildning för de som inte kunde ifjol, är 
planerad till 24 maj, då också varvsmöte sker. 

- Klubbflaggan behöver bytas ut. Per Inge åtar sig att beställa två sådana. 
- Övriga varvsfrågor: Bojarna har inte klarat vintern. Nya kostar 1200 kr/st, men 

Claes ska undersöka om de går att laga. 
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Maria skickar uppgifter om A-medlemmar för att underlätta Christer Johanssons 
arbete med att fördela bryggplatser. 
Varvssektionslistan behöver revideras och läggas ut på hemsidan. 
Sponsorloggorna på hemsidan måste kollas. Några ska kanske bort, någon ska 
läggas till. 
Kontaktuppgifter för resp. skjul borde ligga på hemsidan, men då ska inloggning 
krävas. 

 
§5        Årsmötet 

Protokoll från årsmötet arkiveras av Stefan. 
 
§6       Ungdomssektionen 

Har provsegling till helgen. Ev. kommer ST dit och fotograferar. 
Strandområdet över och under vattenytan runt jollebryggan behöver rensas. Det 
finns vassa stenar som riskerar att skada både båtar och människor. Därefter behövs 
ett bärlager av ganska grovt grus för att fylla upp ojämnheter. Milan kollar med en 
kontakt om det kan ordnas. 
En markduk + grus behövs under jolleförvaringsplatsen. Conny kollar med en bekant 
om det kan lösas. 
Två nya jollevagnar behövs. De gamla är utslitna.  

 
§7 Tävlingssektionen 

Har träff på lördag för att gå igenom tävlingsmateriel. Därefter kan det bli 
nödvändigt med inköp av sådant som saknas. 
Tävlingskommittén och festkommittén kommer att bjudas hem till Per Inge för att 
planera Sommardraget och Klampenköret som kommer att gå den 29 augusti. 
Inbjudan till detta samt Valborgsfesten ska skickas ut så snart som möjligt.  

 
§8          Rapport från Båtrådet samt Utsjöbryggorna 

Timrå kommun satsar på ett treårigt EU-projekt tillsammans med Länsstyrelsen. 14,5 
miljoner kr ska satsas på bl.a. Söråkersviken och Wifvstavarvs hamn. 
Utsjöbryggeföreningen ska bidra med 100 timmar arbete per år. 

 
§9 Övriga frågor 

Mårten föreslår att Philip Sandersjö får någon form av presentkort som tack för det 
arbete han lagt ner på vår nya hemsida. Styrelsen bifaller förslaget och överlämnar 
uppdraget att ordna detta till Mårten. 
Philip demonstrerar nya hemsidan för oss.  

 
§10 Nästa möte 
              Den 6 maj kl 18.30 i klubbstugan. 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
_________________________  __________________________ 
Stefan Norberg   Milan Kolar 
Sekreterare    Ordförande 


